
VILHELMINA KOMMUN                  Protokoll  1(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

  Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Vilhelmina Folkets hus, rum 8    Kl 08.00-17.30 
  
Beslutande Viveka Abramsson, Ordförande (S)  
 Birgitta Ohlsson, (S) 

Joakim Sandqvist, (S)  
 Bengt Göran Lindfors, (S) 
 Jan Hammarsten, (S) 
 Patrik Jonsson, (S) §§ 5-13 
 Susanne Andersson, (S) 
 Jonny Kärkkäinen, (KD) anmäler delikatessjäv §11 
 Annika Andersson, (C) 
 Helen Gavelin, (FP) §§ 5-13 
 Maria Lundqvist, (PA)  
  

Tjänstgörande ersättare Maria Rickefors (S) ersätter Patrik Jonsson (S) §§14-24 
 Göran Hahlin, (M) ersätter Helen Gavelin (FP) §§14-24   
  
  

Övriga deltagande  Förvaltningschef Lena Oscarsson, förvaltningsekonom Lena 
Mikaelsson och sekreterare Johnny Wahlström samt följande ej 
tjänstgörande ersättare: Maria Rickefors, (S), Lars Göran Ulander, 
(S), Evy Paulsson, (S), Kaj Sund, (V) Göran Hahlin, (M), Stina 
Nordlöf, (KD) och Robert Svensson, (C). Personalföreträdare Åsa 
Blom, Lärarförbundet, samt Helen Eliasson, kommunal 08.00-12.00 
och Isa Malmbo, kommunal 13.30-17.30 

   
 
Utses att justera Jonny Kärkkäinen §§ 5-10 §§12-24  
 Annika Andersson §11 
 
 
 
 
Underskrift Sekreterare......................................................................... §§ 5-24 
  Johnny Wahlström 
 
     
  

 Ordförande.........................................................................    
  Viveka Abramsson 
  
   
 

 Justerande............................................  …............................................... 
  Jonny Kärkkäinen        Annika Andersson  
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BEVIS OM ANSLAG 

Kultur- och utbildningsnämndens protokoll  har justerats och anslagits på kommunens anslagstavla   

Sammanträdesdag 2011-03-15    

Anslaget uppsatt  2011-03-29 Anslaget nedtages   2011-04-21    

Protokollet förvaras på KU-förvaltningen, Vilhelmina 

     

  ..............................................................................   

                 Johnny Wahlström 
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KUN § 5 
Delgivning av föreliggande protokoll 
 
KUN AU protokoll 2011-01-27 §§ 1-16  
 
KUN  AU protokoll 2011-03-01 §§ 16-29 
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KUN § 6 
 Redovisning av delegationsbeslut 
 
  Dnr 10/KUN11 606 
 1. Rektor Conny Hellsten, 2011-01-20, beslut om anpassning 
 
   Dnr 10/KUN11  606  
 2. Rektor Kristin Söderberg, 2011-01-20, beslut om övergång  

  
  Dnr 10/KUN11 606 
3. Rektor Ireene Walldén, 2011-01-20, beslut om anpassning 

 
   Dnr 11/KUN07 606 
 4. Rektor Jan Erik Karlsson, 2011-01-20, beslut om anpassning 
 
   Dnr 10/KUN138 619 
 5. Förvaltningschef Lena Oscarsson, 2011-01-20, beslut ansökan om 

distansutbildning 
  
    Dnr 11/KUN07 606 
 6.  Rektor Jan Erik Karlsson, 2011-02-04, beslut om anpassning 
 
    Dnr 11/KUN15 805 
 7.  Avdelningschef Christer Staaf, 2011-03-03, bidrag till studieförbund 
 
    Dnr 11KUN16 805 
 8.  Avdelningschef Christer Staaf, 2011-03-03, bidrag till SISU 
 
    Dnr11/KUN17 805 
 9.  Avdelningschef Christer Staaf, 2011-03-02, anslag till Vilhelmina 

teater- och musikförening (Riksteatern) 
 
    Dok ID 3195 + 3196 
 10.  Fritidskonsulent Conny Olofsson, 2010-12-15, föreningsbidrag och 

skötselbidrag 
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 KUN § 7   Dnr 09/KUN118 714 

Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
 
AU 2009-11-17: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om de 
behov av lokalomställningar som föreligger inom verksamheterna. Bland 
annat måste långsiktiga lösningar hittas för bland annat öppna förskolan, 
samt en lämplig samlingslokal för dagbarnvårdare. Vidare måste 
konsekvenserna av allmän förskola för 3-åringar beaktas, liksom allmän 
förskola för 4-5 åringar, samt asylförskolans framtida lokalisering. 
 
AU 2009-11-17 § 139 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragen information, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att scenariobeskriva ett antal tänkbara 
lösningar och återkomma med en rapportering till KU-nämnden  
2009-12-15. 
 
- - - - 
 
KUN 2009-12-15: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och redogör för den översyn 
av lokalanvändning som gjorts gällande förskole- och skolverksamheterna 
på Vilhelmina tätort. Översynen och möjliga rockader av de olika 
verksamheterna är kommunicerad med berörd personal via APT. 
 
KUN 2009-12-15 § 162 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragen information, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att gå vidare i ärendet med en 
fördjupad beredning som presenteras under våren 2010.  

 
- - -forts- - - 
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KUN § 7   Dnr 09/KUN118 714 
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
 
AU 2010-02-16: 
Ärendet föredras av förvaltningschef Roland Bång. En Fördjupad 
beredning angående lokalomställning har gjorts. Enligt beredningen är 
rekommendationen att inte flytta elever i förskoleklass till 
Hembergsskolan utan istället till Volgsjö skola. Detta är möjligt om 
elever i år 6 flyttas till Hembergsskolan vilket även är lämpligt ur 
pedagogiskt och lärandemässigt perspektiv. Rockaden av 
verksamheterna gör det möjligt att skapa ett förskoleområde av 
Skogsbacken vilken skulle inrymma samlingslokal för dagbarnvårdare, 
öppna förskolan samt befintlig förskola.    
 
AU 2010-02-16 § 30 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att, innan nämnden den 2 mars, 
kalla samman till föräldramöte för föräldrar som har barn i nuvarande år 
5. 
- - - - 
 
KUN 2010-03-02: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet i korthet och presenterar 
den beredning som gjorts.  
 
KUN 2010-03-02 § 21 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  elever ur förskoleklass inte ska flyttas till Hembergsskolan, 
 
att  fördjupad beredning ska göras angående en flytt av år 6, men ej 
särskolan, till Hembergsskolan. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inhämta synpunkter från 
föräldrar och personal i berörda grupper. 
- - - - 

 
- - -forts- - - 
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KUN § 7   Dnr 09/KUN118 714 
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
 
AU 2010-04-13: 
Förvaltningschef Roland Bång  och ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar 
ärendet. Den fördjupade beredningen angående flytt av år 6 till 
Hembergsskolan beskrivs. 
 
Beredningen visar att en flytt av år 6 från Volgsjö skola till 
Hembergsskolan skulle frigöra lokaler för förskoleklass och fritids som idag 
finns på Kittelä. Genom denna flytt skulle asylförskolan, slottet, öppna 
förskolan och familjecentral kunna inrymmas i Kitteläs lokaler. Detta skulle 
ge en besparing på ca 400 000 kr/år. 
 
Den 12 april hölls en träff med föräldrar på Volgsjö skola angående flytt av 
år 6 till Hembergsskolan. Vid mötet mottogs förslag att undersöka om andra 
verksamheter kan flytta för att frigöra utrymme.  
 
KUN AU 2010-04-13 § 40 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  notera att överläggningar skett med föräldrar och personal i berörda 
grupper, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att förhandla om nytt hyresavtal med 
pingstkyrkan, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda ytterligare alternativ för att 
tillgodose lokalbehoven.  
 
---- 
 
 
 
 
 

- - -forts- - - 
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KUN § 7   Dnr 09/KUN118 714 
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 

 
AU 2010-05-11: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och beskriver den utredning 
som gjorts angående ytterligare alternativ för att tillgodose lokalbehoven. 
Olika scenarion har undersökts och betraktade var för sig skulle samtliga 
vara mer eller mindre möjliga att genomföra. Förvaltningsledningen menar 
dock att frågan om hur lokalerna bäst ska användas måste grundas i en  
betraktelse av helheten, och inte i en betraktelse av delarna var för sig. 
Utredningen avslutas med sex frågeställningar till stöd för beslutsfattandet.  

 
AU 2010-05-11 § 64 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  politiker ska träffas måndag den 24 maj kl 10.00 för att tillsammans 
besöka tänkbara lokaler,  
 
att  ärendet må återkomma vid KU-nämndens sammanträde den 8 juni 
2010.  
- - - -  
 
KUN 2010-06-08: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet och berättar om de 
platsbesök som politiker gjort vid olika lokaler. Rektor Ingrid Karlsson, 
Volgsjö skola och Ewa Kämpe, rektor förskolan, informerar och redogör 
för skolans och förskolans synpunkter i frågan. 
 
Göran Hahlin (M), Robert Svensson (C) med flera inom Alliansen yrkade 
på ett inriktningsbeslut om att årskurs sex vid Volgsjö skola flyttas till 
Hembergsskolan från och med höstterminen 2011 för att frigöra lokaler för 
förskoleklass och fritids som idag finns på Kittelä. Genom denna flytt 
skulle asylförskolan, slottet, öppna förskolan och eventuell familjecentral 
kunna inrymmas i Kitteläs lokaler. 
 
S+V ansåg att en eventuell flytt av årskurs sex, förutom elever vid skolorna 
i Saxnäs och Dikanäs, ska ske av pedagogiska och inte logistiska skäl och 
föreslog att olika lokalomställningsförslag får avvakta till dess att 
konsekvenser av beslut inom förskoleverksamheten kan bedömas. 

- - -forts- - - 
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KUN § 7    Dnr 09/KUN118 714 
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
 
KUN 2010-06-08 § 45 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
 
att  fatta inriktningsbeslut om att elever i årskurs sex vid Volgsjö skola från 
och med höstterminen 2011 flyttas till Hembergsskolan. 
 
 
Socialdemokraterna och Vänstern lämnade blank reservation till förmån för 
eget yttrande 
 
- - - - 
 
AU 2010-08-16: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet i korthet med anledning av 
det beslut som KUN fattade den 8 juni. Arbetsutskottet bedömer att 
beredning bör inkomma till nästa arbetsutskotts sammanträde den 28 
september för att möjliggöra tidsplanen för inriktningsbeslutet. 
 
AU 2010-08-16 § 85 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att bereda inriktningsbeslutet för 
redovisning till arbetsutskottet i september. 
 
- - - -  

 
KUN 2010-09-07: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet och det inriktningsbeslut 
som KUN tog 2010-06-08 § 45. Nils Fredriksson, rektor grundskola, 
informerar och redogör för den beredning som därefter gjorts i ärendet och 
som visar att Volgsjö skola, på grund av ökat elevantal, inom bara några år 
är i behov av alla lokalytor. 

 
- - -forts- - -   
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KUN § 7    Dnr 09/KUN118 714 
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
 
Utifrån senaste beredningen yrkar Jonny Kärkkäinen, kd, att KUN ska avstå 
från att flytta årskurs sex till Hembergsskolan. Birgitta Johansson, s, yrkar 
att flytt av Slottets verksamhet ska fortsätta utredas. Robert Svensson, c, 
yrkar bifall till både Kärkkäinens och Johanssons förslag. 
 
KUN 2010-09-07 § 71 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

  
att  inte flytta årskurs sex vid Volgsjö skola till Hembergsskolan  
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta bereda flytt av 
verksamheten vid Slottet till andra, mer lämpliga lokaler.  

 
- - - - 
   
AU 2010-10-04: 
Förvaltningschef Lena Oscarsson föredrar ärendet och berättar om den 
beredning som pågår men som ännu inte hunnit färdigställas. 
 
AU 2010-10-04 § 100 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  beredningen fortsätter  
 
att  ärendet återkommmer vid nästa KU-sammanträde 
 
att  Irene Walldén inbjuds till nästa KU-sammanträde för rapport om 
modellområdesprojektet samt information om eventuell start av 
familjecentral 
 
att  begära överläggningar med kommunstyrelsen angående lokaler 
 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerat 

 
 
- - - forts - - - 
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KUN § 7   Dnr: 09/KUN118 714  
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
- - - -  
KUN 2010-11-09: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och noterar att Irene 
Walldén hade förhinder att vid dagens sammanträde informera om 
modellområdesprojektet. Viveka redogör även om utfallet från den 
överläggning som gjorts med kommunstyrelsen angående lokalbehovet. 
 
KUN 2010-11-09 § 91 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera gjorda överläggningar med kommunstyrelsen 
 
att  inbjuda Irene Walldén till KU-sammanträdet den 14 dec 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen för att finna 
en lösning för verksamheten vid Slottet och särskilt titta på lokalerna på 
Fjällgatan 21 A samt vid Malgomajskolan 3  
 
- - - - -  
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och informerar, 
tillsammans med förvaltningschef Lena Oscarsson, om beredningen 
kring Fjällgatan 21 A och Malgomajskolan 3. Fjällgatan 21 A  är inte 
anpassad för funktionshindrade och saknar hiss. Dessutom kan inte 
enbart delar av huset värmas upp vilket innebär att den lösningen blir 
kostnadskrävande. Malgomajskolan 3 behövs till annan verksamhet som 
den är mer lämpad för. Istället väcks förslag att utreda möjligheterna att 
flytta Slottets verksamhet till Strandvägen. 
 
AU 2010-12-03  § 113 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda möjligheterna till flytt av 
Slottets verksamhet till Strandvägen 
 
att  inbjuda socialnämndens presidie och förvaltningschef till  

- - - forts - - - överläggning för att diskutera samverkanslösningar 
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KUN § 7   Dnr: 09/KUN118 714  
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
- - - - 
KUN 2010-12-14: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Irene Walldén var 
inbjuden för information om modellområdesprojektet och hur 
planeringen av Familjens hus fortgår. Förvaltningschef Lena Oscarsson 
informerade om de samtal som förts med Vibo angående lokaler på 
Strandvägen för Slottets verksamhet. Birgitta Johansson yrkade på att 
bereda förutsättningarna att flytta Slottet till Kefas nuvarande lokaler när 
Kefas vid halvårsskiftet 2011 avvecklar sin verksamhet. 
 
KUN 2010-12-14 § 115 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen kring flytt 
av Slottet till Strandvägen 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att även bereda möjligheterna att 
från halvårsskiftet 2011 flytta verksamheten vid Slottet till Kefas lokaler  
 
- - - -  

AU 2011-01-27 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och berättar att 
beredningar pågår avseende möjligheter till flytt av Slottet till bl a 
Strandvägen eller Kefas nuvarande lokaler. Därtill har Lena Oscarsson, 
förvaltningschef KUN och Anders Larsson, förvaltningschef SOC, i 
uppdrag att se över möjligheterna att samla flera kommunala 
verksamheter i fastigheten Fjällgatan 21 A, bland annat Slottets 
verksamhet.  
Nu har Migrationsverket meddelat att de stänger sin verksamhet i 
Vilhelmina vilket eventuellt skulle öppna möjligheterna att nyttja 
Pettersbacke för olika kommunala verksamheter. 
 
AU 2011-01-27 § 1 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utifrån de alternativ som finns begära överläggningar med 
kommunstyrelsen för att diskutera lokalfrågor. 
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KUN § 7   Dnr: 09/KUN118 714  
Lokalbehov och lokalomställningar i förskole- och skolverksamheterna 
på tätorten 
 
- - - - 
 
KUN 2011-03-15: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och berättar att istället 
för planering av ny förskoleavdelning på adressen Fjällgatan 21 A så har 
kommunstyrelsen gett uppdrag om att prioritera en utredning för 
eventuell start av ny förskoleavdelning på Strandvägen. Utredningen ska 
visa om det finns eventuella samordningsvinster med den 
förskoleverksamhet som redan finns på Strandvägen.  
Vidare konstateras att mycket i detta ärende är inaktuellt. 
 
KUN 2011-03-15 §7 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
 
att  avsluta ärendet 
 
att  starta nytt ärende för beredning av öppnande av ny förskoleavdelning 
inom tätorten 
 
att  starta nytt ärende för beredning av ny lokal för dagbarnvårdare 
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Malgomajskolan 
Catrin Ivarsson 
 
 

 
KUN § 8 Dnr 10/KUN87 612 
Profilidrott vid Malgomajskolan 
 
KUN 2010-06-08: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet  
 
KUN 2010-06-08 § 64 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningen och skolledningen vid Malgomajskolan att 
bereda ärendet. 
 
att  delegera till ordförande Jonny Kärkkäinen att godkänna kommande 
ansökan till specialidrottsförbundet judo angående certifiering för nationellt 
godkänd idrottsutbildning. 
 
- - - - 
 
AU 2010-08-16: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet och berättar att Lena 
Oscarsson kompletterat ärendet och att en ansökan är inskickad till Judo-
förbundet. Svar från Judo-förbundet väntas i höst varefter KU-nämnden har 
att ta ställning till eventuell ansökan till Skolverket om att starta nationellt 
godkänd idrottsutbildning. 
 
AU 2010-08-16 § 97 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att notera att ansökan är inskickad.  
 
- - - - 
KUN 2010-09-07: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet. Judo-förbundet har inför 
dagens sammanträde inte inkommit med besked om hur de ställer sig till 
den förfrågan som kommunen lämnat in. 
Ansökan till Skolverket ska vara inlämnad senast 30 september ifall Judo-
förbundet godkänner Vilhelmina kommuns ansökan. 

- - - forts- - - 
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KUN § 8   Dnr 10/KUN87 612 
Profilidrott vid Malgomajskolan 
 
KUN 2010-09-07 § 80 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  delegera till KU-nämndens arbetsutskott att besluta ifall en ansökan till 
Skolverket ska skickas in. 
 
 - - - - 
 
AU 2010-10-04 
Förvaltningschef Lena Oscarsson föredrar ärendet och berättar att Judo-
förbundet godkänner det upplägg och de lokaler som Malgomajskolan 
presenterat.  
På grund av sjukdom tvingades det planerade au-sammanträdet den 28 
september flyttas vilket innebar att förvaltningschefen fick lämna in 
ansökan till Skolverket eftersom sista ansökningsdag var den 30 september.  
 
AU 2010-10-04 § 103 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 

 att i efterhand godkänna inlämnad ansökan 
 
- - - - 

 
KUN 2010-11-09: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och berättar att Skolverket 
beviljat ansökan om att vid Malgomajskolan starta profilidrott med Judo 
från och med höstterminen 2011.  

 
KUN 2010-11-09 § 111 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att bereda vilka förutsättningar som 
finns samt konsekvenser av en eventuell start av profilidrott vid 
Malgomajskolan 
 
att beredningen även omfattar elevboende 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  16(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 

KUN § 8 Dnr 10/KUN87  612 
Profilidrott vid Malgomajskolan 
 
- - - - 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Förvaltningschef Lena 
Oscarsson informerar om beredningen kring förutsättningar och 
konsekvenser av en eventuell start av profilidrott vid Malgomajskolan. 
 
AU 2010-12-03  §114 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  föreslå KU-nämnden besluta att vid Malgomajskolan starta profilidrott 
med Judo från och med höstterminen 2011 
 
- - - -  
KUN 2010-12-14 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet varefter förvaltningschef 
Lena Oscarsson redovisar sin och rektor Lennart Anundssons beredning 
kring  förutsättningar och konsekvenser av en eventuell start av profilidrott 
vid Malgomajskolan. 
 
KUN 2010-12-14 § 116 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att vid Malgomajskolan starta profilidrott med judo från och med 
höstterminen 2011 
 
att inbjuda skolledningen, representanter för judoklubben samt Catrin 
Ivarsson till nästa sammanträde med KU-nämndens arbetsutskott 
 
- - - -  
 
AU 2011-01-27 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. För information har 
representanter för Malgomajskolan och Judoklubben samt Catrin 
Ivarsson inbjudits. Judoklubben är glad över att Malgomajskolan kan 
erbjuda profilidrott mot judo men framför även oro för att deras 
klubbverksamhet kan påverkas negativt ifall det inte redan från start 

- - - forts- - - genomförs ett samordnat och genomtänkt upplägg. 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  17(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
KUN § 8 Dnr 10/KUN87  612 
Profilidrott vid Malgomajskolan 
 
AU 2011-01-27 § 2 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till Malgomajskolan att fortsätta planeringen samt att skolan 
inbjuder judoklubben till träff. 
 
att Malgomajskolan återredovisar ärendet till KU-nämnden den 15 mars 
 
- - - - 
 
KUN 2011-03-15: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Inbjuden för 
information och rapportering från träffarna med Vilhelmina Judoklubb 
var P O Nilsson, rektor vid Malgomajskolan samt idrottslärare Catrin 
Ivarsson. Svårigheten att planera för ny verksamhet påtalas liksom 
osäkerheten kring antalet ansökningar för start redan till hösten. 
 
KUN 2011-03-15 §8 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över arbetssituationen för de 
inblandade



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  18(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
KUN § 9 Dnr 10/KUN144 623 
Ersättning för egenskjuts av skolelev 
 
Föräldrar till en skolelev som varit beviljad reseersättning för egenskjuts 
av sin dotter har inkommit med skrivelse med anledning av att de 
informerats om förändringar i ersättningen.  

 
AU 2011-01-27 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet.  

 
AU 2011-01-27 § 8 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  föreslå KU-nämnden att skolskjutshandläggarens beslut står fast 
 
- - - - 
 
KUN 2011-03-15: 
Sekreterare Johnny Wahlström föredrar ärendet. Nämnden konstaterar att 
sökanden haft en orimligt hög ersättning tidigare. Jonny Kärkkäinen 
yrkar att nämnden beslutar enligt arbetsutskottets förslag. 
 
KUN 2011-03-15 §9 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 
 att  skolskjutshandläggarens beslut står fast  
 
 
 
 
 
 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  19(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Ekonomienheten 
 
 
 
 

KUN § 10  Dnr  10/KUN05 041 
Budget 2011 
 
AU 2010-01-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om 
förutsättningarna för budgetberedningen 2011-2013. Arbetsutskottet 
konstaterar efter föredragningen att hitintills kända förutsättningar, 
däribland utfall 2009 och förväntat kostnadsutfall 2010, indikerar fortsatta 
besparingar och kostnadsnedskärningar. Preliminära ramar på nämndsnivå 
förväntas slutgiltigt presenteras efter kommunstyrelsens sammanträde 27/1. 
Förvaltningsekonom Heidi Thörnberg medverkar vid dragningen.   
 
AU 2010-01-20 § 15 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragen information. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att, fram till arbetsutskottet den 16 
februari 2010, genomföra en första övergripande beredning vad en 
procentuell neddragning på ca 2,7 % på varje verksamhetsgren skulle få för 
konsekvenser för verksamheterna. 
- - - - 
 
AU 2010-02-16: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om hitintills 
genomförd beredning. Arbetsutskottet konstaterar vidare efter information 
från ordförande att kommunfullmäktige 100215 fastställt preliminära ramar 
för 2011-2013 på nämndsnivå enligt kommunstyrelsen förslag.  
 
KU-nämnden har inför förestående budgetberedning att hantera en nettoram 
om 187 350 tkr för år 2011. I denna ram ingår inte Lärcentrum, vilken från 
1 januari 2010 finns inom kommunstyrelsens ansvarsområde. 
 
AU 2010-02-16 § 23 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen 

--- forts--- 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  20(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
KUN § 10 Dnr  10/KUN05 041 
Budget 2011 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fördela ramar utifrån en generell 
minskning för samtliga verksamhetsgrenar med hänsyn tagen till kända 
påverkansfaktorer, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen upprätta en tidsplan för nämndens 
budgetberedning utifrån fastställda direktiv, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att återkomma med ärendet till KU-
nämndens sammanträde 100302. 
- - - - 
 
KUN 2010-03-02: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om att KU-
nämnden har att hantera en nettoram om 187 350 tkr för 2011. Lärcentrum 
ligger inte i denna ram. Förslag till ramar på verksamhetsgrensnivå för 2011 
presenteras. Arbetet med att ta fram tidsplan för budgetberedningen pågår.   
 
KUN 2010-03-02 § 3 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  fastställa ramarna på verksamhetsgrensnivå till: 
FÖ 36 312 tkr GRU 80 870 tkr 
GY 42 388 tkr K/F 17 100 tkr 
Kansli 3 068 tkr Skolmåltid 6 370 tkr 
Politik 1 242 tkr  (inkl. nämndsreserv på 450 tkr) 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare och 
kommunicera ramarna med verksamhetsansvariga.  
- - - - 

 
AU 2010-04-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet. Under ärendepunkten 
medverkar verksamhetsansvariga för respektive verksamhetsgren. För att nå 
ram 2011 behövs kostnadsbesparande åtgärder motsvarande ca 5,7 Mkr.  

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  21(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
KUN § 10 Dnr  10/KUN05 041 
Budget 2011 
 
AU 2010-04-13 § 62 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fram till den 11 maj ta fram 
besparingsförslag för att nå ramarna. 
- - - - 
 
KUN 2010-05-11: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och presenterar 
förvaltningens budgetberedning. Ram för 2011 är 187 350 tkr vilket är 1,4 
Mkr lägre än 2010. Lönekostnader beräknas öka med 3,1 Mkr (uppräknat 
med 2,5 %) och övriga kostnader beräknas öka med 1,8 Mkr (uppräknat 
med 2 %). Intäkterna beräknas öka med ca 500 tkr (uppräknat med 2 %).     
 
Verksamheternas budgetberedning till KUN 10-05-11 visar en bristande 
budgettäckning på 5 699 tkr vid oförändrad verksamhet och en bristande 
budgettäckning på 6 884 tkr när hänsyn tas till tillkommande behov.       
 
KUN 2010-05-11 § 33 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen,  
 
att  följande åtgärder föreslås för att nå ned i ram för budget år 2011. 
Summan av åtgärderna blir 6,79 Mkr: 
- Nämnden begär utökad ram för flyktingverksamheten med 2,4 Mkr, 
- Minskning av beräknade lönekostnader med 0,9 Mkr 

(löneökning beräknas på 1,75 % istället för 2,5 %), 
- Minskning av kostnad för skolmåltider med 0,770 Mkr, 
- Minskning av kostnad för lokalomställning med 1,5 Mkr 

(flytt av M4 till förrådet, flytt av slottet till Åsg 4), 
- Ej utökad verksamhet, Grundskolan, 1,0 Mkr, 
- Ej utökad verksamhet, Bibliotek, 0,220 Mkr,  

 
- - -forts- - - att  överlämna KU-nämndens budgetberedning till KS. 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  22(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
KUN § 10  Dnr  10/KUN05 041 
Budget 2011 
- - - - 
 
AU 2010-08-16: 
Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet. Kommunfullmäktige har beviljat 
tilläggsanslag för ny förskoleavdelning på Strandvägen för år 2010 men i 
budgetram för år 2011 och framöver finns inte kostnaderna upptagna. 
I och med tillkomsten av enskild förskola saknas även den verksamheten i den 
budgetram som KUN tilldelats för 2011. 

 
AU 2010-08-16 § 91 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 
att  begära utökad ram för 2011 med 1,9 mkr för förskoleavdelningen på 
Strandvägen,  
 
att  begära utökad ram för 2011 för tillkommande kostnader för enskild 
förskola, 
 
att  uppdra till ledningsgruppen och rektor för förskola att presentera förslag 
till lösningar för att klara budgetramen. 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 - - - - 
 
KUN 2010-09-07: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet och redogör för den reviderade 
tidplan som kommunstyrelsen antagit för styrelser och nämndernas arbete med 
budget 2011.  
Ekonomichef Lars Ekbäck informerar om budgetarbetet samt förklarar KU-
nämndens budgetram för 2011 som nämnden för närvarande inte håller enligt 
nuvarande budgetförslag. Ekbäck påtalar även att det i nämndernas 
budgetarbete inte alltid har gjorts konsekvensbeskrivningar. 
Ewa Kämpe, rektor förskola, informerar om den beredning som gjorts för att 
inom förskolans verksamhet finna lösning för de extrakostnader vid nya 
förskoleavdelningen på Strandvägen som inte budgeterats i budgetram för 
2011. Beredningen har dock inte funnit något utrymme för att klara en sådan 
lösning. 

- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  23(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
KUN § 10 Dnr  10/KUN05 041 
Budget 2011 

  
Jonny Kärkkäinen, kd, yrkar för alliansen att förvaltningsledningen ges i 
uppdrag att vidare bereda budget 2011 och redovisa förslag på 
kostnadsreducering med 3,8 mkr med tonvikt i beredningen på att jämföra 
nyckeltal med andra liknande kommuner som Vilhelmina. 
Viveka Abramsson, s, yrkar för socialdemokraterna och vänstern att 
beredningen även ska presentera siffror på besöksstatistik vid öppna förskolan 
samt konsekvensbeskrivning vid eventuell avveckling av verksamheten. 
Vidare att även vårdnadsbidraget utreds med statistik över nyttjande samt 
konsekvensutredning vid eventuellt avskaffande. 

  
 KUN 2010-09-07 § 77 

KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 

att  notera beredning från rektor förskola om att utrymme inte finns för att 
inom förskolans verksamhet finna lösning för de extrakostnader som 
uppkommit vid nya förskoleavdelningen på Strandvägen  
 
att  uppdra till förvaltningsledningen bereda budget 2011 vidare och  
till  28 september redovisa förslag på kostnadsreducering med 3,8 mkr och att 
tonvikt i beredningen görs på att jämföra nyckeltal med andra kommuner, 
liknande Vilhelmina kommun 
 
att  förvaltningsledningen sammanställer besöksstatistik vid öppna förskolan 
samt konsekvensbeskrivning av effekterna vid eventuell avveckling av 
verksamheten.  
 
att  beredningen visar statistik för vårdnadsbidraget samt 
konsekvensbeskrivning av effekterna vid eventuellt avskaffande. 
 
att  beredningen fortsätter vad avser ”nuddis-systemet” inom förskolan 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över de förslag till åtgärder som 
togs vid KUN 2010-05-11 § 33 och vid behov genomföra en 
konsekvensbeskrivning ifall inte detta gjorts tidigare eller om 
förutsättningarna förändrats. 

           - - - - 
 
- - -forts- - - 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  24(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
KUN § 10   Dnr 10/KUN05 041 

 Budget 2011 
  
 - - - -  

 AU 2010-10-04: 
Förvaltningschef Lena Oscarsson föredrar ärendet och berättar om de 
beredningar som gjorts.  
Vidare informerades om det studiebesök som gjorts i Malå för att närmare 
studera det så kallade ”nuddis-systemet” som är ett sätt att mäta faktiskt 
vistelsetid vid förskola, fritidshem och dagbarnvårdare. 
 
AU 2010-10-04 § 102 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 

 att  komplettera budgetmaterialet med gjorda beredningar 
 

att  fortsatt beredning avseende ”nuddis-systemet”, förutom förskola, även 
ska inkludera fritidshemsverksamhet och dagbarnvårdare 

 
 Paragrafen förklaras omedelbart justerad 
  
 - - - -  

 
KUN 2010-11-09: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Förvaltningschef Lena 
Oscarsson kompletterar informationen och redogör för budgethanteringen 
liksom från den presidieträff som genomförts med kommunstyrelsens 
budgetberedning. För att nå den budgetram som tilldelats KUN måste 
kostnaderna för 2011 minskas med 5,1 miljoner kronor. 
Viveka Abramsson presenterar ett förslag som S och V tagit fram om att 
tillföra 250 tkr till Fritidsgården samt förslag på olika åtgärder för att 
minska kostnaderna enligt följande: 
 

Översyn och omställning struktur för skolmåltider  880 tkr 
Nedräkning av personalkostnadsökning från 2,5 % till 2 %  600 tkr 
Översyn och omställning av lokalanvändning på tätorten   1500 tkr 
Nedläggning av öppna förskolan      200 tkr 
Avveckling av vårdnadsbidraget      250 tkr 
Återgång till bemanning av rektorstjänsterna i fjällskolorna  170 tkr 
Minskad kostnad förskolan      900 tkr 
Halverat utvecklingsbidrag på nämndsnivå    225 tkr 

- - -forts- - -  Allmän besparing, utom förskolan    375 tkr 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  25(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
KUN § 10   Dnr 10/KUN05 041 

 Budget 2011 
 

Robert Svensson förklarar att C och KD vidhåller de kostnadsbesparingar 
som finns i det budgetförslag som KUN beslutade föreslå 2010-05-11 §33. 
Även FP står fast vid det tidigare budgetförslaget medan PA inte lämnade 
något yrkande. 
 
KUN 2010-11-09 § 93 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att anta följande besparingsförslag  

Översyn och omställning struktur för skolmåltider  880 tkr 
Nedräkning av personalkostnadsökning från 2,5 % till 2 %  600 tkr 
Översyn och omställning av lokalanvändning på tätorten  1500 tkr 
Nedläggning av öppna förskolan      200 tkr 
Avveckling av vårdnadsbidraget      250 tkr 
Återgång till bemanning av rektorstjänsterna i fjällskolorna  170 tkr 
Minskad kostnad förskolan       900 tkr 
Halverat utvecklingsbidrag på nämndsnivå    225 tkr 
Allmän besparing, utom förskolan     375 tkr 

 
att  tillföra 250 tkr till Fritidsgården 
 
Robert Svensson, (C) Annika Andersson, (C) och Sanja Tadic (FP) 
reserverar sig mot beslutet. 

 - - - -  

AU 2011-01-27 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Förvaltningschef Lena 
Oscarsson redovisar förslag till fördelning av tilldelad ram för 2011. 

GRU  82 290 500 
FÖ 35 709 500 
GYM 41 100 000 
KF 17 100 000 
Skolmåltider    6 790 000 
KUN kansli   3 068 000 
Politik      942 000 
--------------------------------- 

- - -forts- - - RAM     187 000 000 
 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  26(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
KUN § 10   Dnr 10/KUN05 041 

 Budget 2011 
 
AU 2011-01-27 § 9 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 
att föreslå KU-nämnden anta upprättat förslag till fördelning 
 
- - - - 
 
KUN 2011-03-15: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet 
 
KUN 2011-03-15 §10 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  anta upprättat förslag till fördelning inom tilldelad ram för 2011 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  27(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
KUN § 11 Dnr  11/KUN03 619 
 
Sekretessärende 

 
 
 
 
 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  28(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 
 
 
 
KUN § 12 Dnr  10/KUN132 619 

Förskolan Kefas 
 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. 
 
AU 2010-12-03  §126 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet till KU-nämnden 
den 14 december 
- - - -  
KUN 2010-12-14: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och berättar att företrädare 
för Kefas i brev till Kultur- och utbildningsnämnden meddelat att de upphör 
med sin verksamhet den sista juni 2011. 
 
KUN 2010-12-14 §125 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att bereda konsekvenserna av Kefas 
avveckling för redovisning vid nästa sammanträde med KU-nämndens 
arbetsutskott 

- - - -  

AU 2011-01-27 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Förvaltningschef och 
ordföranden ska träffa representanter för förskolan torsdag 4 februari.  
 
AU 2011-01-27 § 3 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
 

- - -forts- - - att  ärendet återkommer vid nästa arbetsutskott 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  29(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

 
 

 
KUN § 12 Dnr  10/KUN132 619 
Förskolan Kefas 
- - - - 
 
AU 2011-03-01 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och berättar att 
kommunen mottagit en namnlista från privatpersoner som önskar 
kommunens stöd för att bevara förskolan Kefas. 
Viveka Abramsson informerar även om de överläggningar som hållits 
med Pia Gustafsson och Ewa Kämpe samt att en ansökan om start av ny 
fristående förskola inkommit till kommunen. Därtill att ett nytt ärende 
påbörjats med uppdrag att bereda för start av ny förskoleavdelning.  
 
AU 2011-03-01 § 17 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att notera informationen 
 
att föreslå KU-nämnden avsluta ärendet 

 
- - - - 
 
KUN 2011-03-15: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Frågan om fortsatt 
beredning avseende start av ny förskoleavdelning samt nya fristående 
förskolor öppnas i nya ärenden. 
 
KUN 2011-03-15 §12 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avsluta ärendet 

 



VILHELMINA KOMMUN                   Protokoll  30(50) 
Kultur- och utbildningsnämnden                 2011-03-15 

_______________________________________________________________________________________________________________ 

Justering (sign)  Utdragsbestyrkande 

Kommunstyrelsen 
 
 
 
 
KUN § 13  Dnr 11/KUN09 041 
Budget 2012 
 
AU 2011-01-27 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och förvaltningschef 
Lena Oscarsson redovisar förslag till fördelning ur den budgetram som 
tilldelats KU-förvaltningen avseende 2012. 
 
AU 2011-01-27 § 10 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till verksamhetsansvariga att utifrån förslag till fördelning 
inkomma med konsekvensutredning till den 23 februari 2011 
 
- - - - 
 
AU 2011-03-01 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Förvaltningsekonom 
Lena Mikaelsson var inbjuden för att redogöra hur budgetarbetet förlöpt 
samt för de konsekvensbeskrivningar som verksamheterna lämnat in. 
 
 
AU 2011-03-01 § 19 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att ärendet går till KU-nämnden utan eget yttrande 
 
- - - -  
 

 KUN 2011-03-08: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och berättar om 
budgethanteringen. Inbjuden för fördjupad information kring 
budgetmaterialet var förvaltningsekonom Lena Mikaelsson som 
presenterade verksamheternas budgetförslag.  
 
 

 

- - - forts- - - 
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KUN § 13  Dnr 11/KUN09 041 
Budget 2012 
 

KU-förvaltningens totala budgetram för 2012 uppgår till 188 848 tkr 
fördelat enligt följande på verksamheterna: 

 
Politisk verksamhet      900 tkr Kansli               3080 tkr 
Förskoleverksamhet 37 494 tkr Grundskola 82 852 tkr 
Gymnasieskola 40 220tkr Skolmåltider   7 500 tkr 
Kultur och Fritid 16 800 tkr 

 
Verksamhetsansvariga har presenterat förslag till budget för respektive 
verksamhet samt lämnat konsekvensbeskrivningar för sina verksamheter. 
 
S+V klargjorde att de eftersträvar en budget för befintlig verksamhet som 
håller ram. All tillkommande verksamhet ansågs få prövas när frågorna är 
beredda vilket innebär att inga eventuellt tillkommande eller önskade 
verksamheter finns upptagna i den budget de föreslår. 
 
Efter överläggningar och diskussioner behandlade KU-nämnden 
verksamhet för verksamhet och redovisade följande förslag till beslut 
utifrån lagt budgetförslag.  
 
Politisk verksamhet:  
Besparing med 100 000 kronor efter jämkning mellan förslag från S+V om 
besparing med 50 000 kronor och förslag från C+FP+M+PA om besparing 
med 200 000 kronor. 
 
Kansli och gemensam administration: 
Besparing 50 000 kronor 
 
Grundskola  
En felräkning upptäcktes vilket innebär att det underskott skolan redovisar i 
sitt budgetförslag minskas till 900 000 kronor.  
På grund av osäkerhet kring Migrationsverkets beslut om eventuellt fortsatt 
avtal med Vilhelmina kommun så föreslås nuvarande budgetram få gälla för 
grundskolan. 
 

- - -forts- - - 
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KUN § 13  Dnr 11/KUN09 041 
Budget 2012 
 
Gymnasieskola  
På grund av osäkerhet kring Migrationsverkets beslut om eventuellt fortsatt 
avtal med Vilhelmina kommun så föreslås nuvarande budgetram få gälla för 
gymnasieskolan 
 
Skolmåltider: 
Enligt lagt budgetförslag. 

 
Kultur o Fritid 
Nämnden förutsätter att finansiering för samlingslokaler följer med 
åläggandet från kommunstyrelsen och att övrig verksamhet inryms inom 
ram.  Skoterturism och skötsel av skoterleder är en viktig verksamhet för 
Vilhelmina kommun och ortens näringsliv men finansieringen bedöms inte 
rymmas inom budgetramen. 
 
Förskoleverksamhet 
Nämnden efterfrågade en redovisning över hur resursfördelningssystemet 
efterlevts.   
S+V föreslår att de 150 000 kronor som sparas inom Politisk verksamhet 
samt vid Kansli och gemensam administration tillförs verksamhet förskola. 
Vidare föreslås att 2 250 tkr tas ur förskolans anslag för tilläggsresurs så att 
förskolans budgetram hålls.  
 
C+M+FP+PA  föreslår att från 1 januari 2012 öppna den öppna förskolan 
och att vårdnadsbidraget återinförs samt att förskolans budgetram förstärks 
med 2850 tkr 
 
Ordförande Viveka Abramsson ställer förslagen mot varandra och finner 
därefter att KU-nämnden beslutat enligt förslag från S+V. 
 
KUN 2011-03-08  §1 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR: 

 
att till kommunstyrelsen överlämna framtaget budgetförslag med följande 
ändringar, kommentarer och tillägg: 

 
- - -forts- - - 
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KUN § 13  Dnr 11/KUN09 041 
Budget 2012 

 
Politisk verksamhet:  
Besparing med 100 000 kronor  

Kansli och gemensam administration: 
Besparing med 50 000 kronor 

Grundskola,  
På grund av osäkerhet kring Migrationsverkets beslut om eventuellt 
fortsatt avtal med Vilhelmina kommun så får nuvarande budgetram gälla. 

Gymnasieskola  
På grund av osäkerhet kring Migrationsverkets beslut om eventuellt 
fortsatt avtal med Vilhelmina kommun så får nuvarande budgetram gälla. 

Skolmåltider: 
Enligt lagt budgetförslag. 

Kultur o Fritid 
Nämnden förutsätter att finansiering för samlingslokaler följer med 
åläggandet från kommunstyrelsen och att övrig verksamhet inryms inom 
ram.  Skoterturism och skötsel av skoterleder är en viktig verksamhet för 
Vilhelmina kommun och ortens näringsliv men finansieringen bedöms 
inte rymmas inom budgetramen. 

Förskoleverksamhet 
150 000 kronor som sparas inom Politisk verksamhet samt vid Kansli 
och gemensam administration tillförs verksamhet förskola.  

2 250 tkr tas ur förskolans anslag för tilläggsresurs så att förskolans 
budgetram hålls.  

 
Blank reservation till förmån för eget förslag vad gäller beslutet om 
förskoleverksamhet lämnas av Annika Andersson, (C), Helen Gavelin, 
(FP), Göran Hahlin (M) och Maria Lundqvist, (PA). 
 - - - 
KUN 2011-03-15: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet 
 
KUN 2011-03-15 §13 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera att budgetförslaget från KUN 2011-03-08  §1 har lämnats till 
kommunstyrelsen 
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Christer Staaf 
Göran Lidström 

 
 
 

KUN § 14  Dnr 11/KUN05 805 
Ansökan om ekonomiskt stöd för workshop  
 
En workshop med svenska och japanska möbelhantverkare planeras att 
genomföras i Strömnäs och Vilhelmina under sommaren 2011. 
 
För att genomföra denna workshop söker deltagarna ekonomiskt bidrag. 
 
AU 2011-03-01 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Det konstateras att 
arrangörerna inte planerar någon motprestation i form av utställning eller 
motsvarande i Vilhelmina utan enbart i Umeå och Edsbyn. 
 
AU 2011-03-01 § 21 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till avdelningschef, Christer Staaf, att samråda med 
näringsenheten och inkomma med förslag till KU-nämndens 
sammanträde den 15 mars. 
 
KUN 2011-03-15: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och sekreterare Johnny 
Wahlström redovisar det förslag som avdelningschef Christer Staaf och 1:e 
näringssekreterare Göran Lidström tagit fram. KU-nämnden konstaterar att 
det i förslaget inte finns något krav på att sökanden ska visa upp sina 
snickerier i Vilhelmina. 
 
KUN 2011-03-15 §14 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  Vilhelmina kommun står för hyra av lokal 6000 kronor, del av 
marknadsföring 5 000 kronor samt välkomstmiddag cirka 4 000 kronor att 
fördelas lika mellan KU-förvaltningen och kommunstyrelsen. 
 
att  till välkomstmiddagen inbjuda ett tiotal slöjdare från Vilhelmina 
 
att  sökanden som motprestation förväntas visa upp sin verksamhet i 
Vilhelmina. 
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Kommunstyrelsen 
 
 
 
 
KUN § 15 Dnr 11/KUN18 042 
Årsbokslut 2010 
 
AU 2011-03-01 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och inbjuden för att 
presentera årsbokslutet för 2010 var förvaltningsekonom Lena 
Mikaelsson. Enligt den redovisning som föredrogs kan KU-förvaltningen 
redovisa ett preliminärt överskott mot budget med 415 000 kronor. 
 
AU 2011-03-01 § 28 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att föreslå KU-nämnden överlämna årsredovisningen till kommunstyrelsen 
 
- - - - 
 
KUN 2011-03-15 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och förvaltningsekonom 
Lena Mikaelsson presenterar slutliga siffror för årsbokslutet som visar att 
KU-förvaltningen redovisar ett överskott mot budget med 326 000 kronor. 
 
KUN 2011-03-15 §15 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  överlämna årsredovisningen till kommunstyrelsen 
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Christer Staaf 
Kommunstyrelsen 
 
 
 

KUN § 16 Dnr 07/KUN97 759 
Inrättande av råd för ungdomsfrågor 
 
Medborgarförslag har inkommit från ungdomsrådet i Vilhelmina om att få 
kontaktperson inom Vilhelmina kommun som arbetar med ungdomsfrågor 
och som kan hjälpa till att fördela de frågor som ungdomsrådet lyfter till rätt 
avdelning inom kommunen. Detta för att förfrågan och svar skall hanteras 
inom rimlig tid. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar om hur kommunledningsgruppen 
hanterat frågan om ungdomsråd och hur de ämnar gå vidare. 
 
AU 2007-08-20 § 121 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen,  
 
att  Kultur- och Utbildningsförvaltningen i samråd med 
kommunledningsgruppen bereder ärendet 
- - - - 
 
AU 2010-04-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet i korthet. Den 2008-06-23 
beslutade kommunfullmäktige följande angående rådslag: 
 
- Kommunledningsgruppen (KLG) tilldelas uppdraget att planera för 

strukturerade och återkommande så kallade rådslag vid vilka 
information om pågående processer i Vilhelmina kommun ges samt 
utrymme skapas för dialog med ungdomarna. 

- Som en utvecklings- och förbättringsåtgärd ska de demokratiska 
processerna och metoderna för inflytande särskilt uppmärksammas vid 
dessa rådslag. 

- Det operativa ansvaret för genomförandet av dessa rådslag åläggs 
kultur- och utbildningsförvaltningen. 

 
- - -forts- - - 
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KUN § 16  Dnr 07/KUN97 759 
Inrättande av råd för ungdomsfrågor 
 
- En uppföljning och utvärdering genomförs och avrapporteras i samband 

med upprättandet av den årliga kommunala förvaltningsberättelsen. 
- Frågan om inrättande av ett ungdomsombud får prövas inom ram för 

budgetberedning för år 2010 när försöket med rådslag kunnat 
utvärderas.  

 
Den 19 april 2010 kommer en motion om barnperspektivet att behandlas i 
fullmäktige. 

 
AU 2010-04-13 § 47 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera att motion är under behandling i kommunfullmäktige och att 
avvakta resultatet av den, 
 
att  ärendet må återkomma efter kommunfullmäktige den 19 april 2010.  
- - - - 
 
AU 2010-05-11: 
Avdelningschef Christer Staaf föredrar ärendet. Motionen om 
barnperspektivet som behandlades i fullmäktige den 19 april bifölls. 
Barnperspektivet ska därmed integreras i alla beslut som rör 
samhällsplanering. Diskussion förs om KS beslut som säger att Kultur- och 
utbildningsförvaltningen har det operativa ansvaret för att rådslag 
genomförs. Kan detta beslut innebära att även frågor som rör KS och SN 
hamnar hos KUN? Borde det istället finnas en ungdomsansvarig i varje 
nämnd?  
 
AU 2010-05-11 § 67 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att kalla till en förutsättningslös träff 
med ungdomar i oktober 2010 för att få in synpunkter från dem, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att föra diskussioner med 
kommunstyrelsen angående hur arbetet med rådslag ska organiseras. 

- - -forts- - - 
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KUN § 16 Dnr 07/KUN97 759 
Inrättande av råd för ungdomsfrågor 
 
- - - -  
 
AU 2010-12-03 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Avdelningschef 
Christer Staaf inbjuds för information från den upptaktsträff som 
kommunen inbjudit till samt hur det fortsatta arbetet planeras för start av 
ett ungdomsråd. Staaf berättar om positiva, engagerade och entusiastiska 
diskussioner samt att nya träffar planeras hållas i januari, såväl i 
Vilhelmina som i Kultsjödalen och Vojmådalen.   
 
AU 2010-12-03  §118 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
 
att  föreslå KU-nämnden utse Christer Staaf till kontaktperson för 
ungdomsrådet 
 
att  frågan återkommer 
 
- - - - 
 
KUN 2010-12-14 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet 
 
KUN 2010-12-14 §120 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att utse Christer Staaf till kontaktperson för ungdomsrådet 
 
 

 
 
- - -forts- - - 
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KUN § 16 Dnr 07/KUN97 759 
Inrättande av råd för ungdomsfrågor 
- - - -  
Kommunstyrelsen har 2011-01-27 §5 överlämnat ett ärende om bildande av 
ungdomsråd till KU-nämnden för vidare hantering. 
 
AU 2011-03-01 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och presenterar den 
redovisning som avdelningschef Christer Staaf sammanställt som visar 
gången med bildande av ungdomsråd.  
Arbetsutskottet noterar att ett ungdomsråd och frågor som kan knytas till 
detta inte enbart är en KUN-fråga. 
 
AU 2011-03-01 § 29 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att föreslå KU-nämnden att Christer Staafs redovisning överlämnas till 
kommunstyrelsen 
 
att begära överläggningar med samtliga arbetsutskott för diskussion om 
framtid för ungdomsrådet 
- - - - 
 
KUN 2011-03-15: 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. 
 
KUN 2011-03-15 §16 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  Christer Staafs redovisning överlämnas till kommunstyrelsen 
 
att begära överläggningar med samtliga arbetsutskott för diskussion om 
framtid för ungdomsrådet 
 
att  upplysa ungdomsrådet om möjligheterna att söka medel från 
ungdomsstyrelsen 
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KUN § 17    Dnr 11/KUN24  041 
Budgetramar 2013-2014 
 
KUN 2011-03-15 
Förvaltningsekonom Lena Mikaelsson föredrar ärendet och presenterar 
förslag till fördelning för verksamheterna utifrån budgetram för åren 2013 
och 2014. 
     2013   2014 

GRU    84 454 86 117 
FÖ    38 372 39 127 
GYM   40 997 41 804 
KF    17 124 17 462 
Skolmåltider    7 645   7 795 
KUN kansli     3 089   3 149 
Politik        815      832 
 
Socialdemokraterna yrkar på beslut enligt presenterat förslag medan 
kristdemokraterna, centern, moderaterna och politiskt alternativ yrkar på en 
procentuell uppräkning för 2013-2014 i enlighet med oppositionens 
budgetförslag KUN 110308 § 1 
 
Ordföranden ställer proposition på yrkandena och finner att KU-nämnden 
beslutat enligt yrkande från Viveka Abramsson 
 
KUN 2011-03-15 §17 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  fastställa budgetramar för 2013-2014 enligt lagt förslag 
 
Blank reservation till förmån för eget förslag lämnas av Jonny Kärkkäinen 
(KD) Annika Andersson (C), Maria Lundqvist (PA), Göran Hahlin (M)  
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Kommunstyrelsen 
 
 
 
 
KUN § 18   Dnr  11/KUN025 049 
Investeringsbudget 2012 
 
Förvaltningsekonom Lena Mikaelsson föredrar ärendet och lämnar 
förtydliganden samt rättelser till det beslutsunderlag som tillsänts 
ledamöterna. 
 
KUN 2011-03-15 §18 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  till kommunstyrelsen överlämna förslag till investeringsbudget 2012 
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Ann-Louise Lyrén 
 

 
 
 
KUN § 19  Dnr 11/KUN08 714 
Ansökan om godkännande att bedriva fristående förskola  
Hälsans hus har inkommit med ansökan om att starta fristående förskola. 
Till en början i Kefas nuvarande lokaler och därefter, om cirka 1 år, i annan 
lokal. 
 
AU 2011-03-01 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. I ansökan framgår inte 
vilken lokal som avses nyttjas permanent efter det år som verksamheten 
tillfälligtvis planeras bedrivas i Kefas nuvarande lokaler.    
 
AU 2011-03-01 § 20 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppmana sökanden att inkomma med fullständig ansökan där det 
framgår vilken lokal som avses nyttjas när verksamheten permanentas. 
 
- - - - 
 
KUN 2011-03-15: 
Viveka Abramsson föredrar ärendet och redogör för den kompletterande 
skrivelse som Ann-Louise Lyrén, Hälsans hus, inlämnat. 
 
I samband med behandlingen av ansökan från Ann-Louise Lyrén diskuteras 
även den ansökan som inlämnats av Vilhelmina Fria församling. 
Församlingens ansökan gäller fortsatt godkännande, respektive förklaring 
om fortsatt rätt till bidrag, vid byte av huvudman för förskolan och 
fritidshemmet Kefas. Ärende KUN 2011-03-15 §20. 
 
KU-nämnden konstaterar att det ännu råder ovisshet i vilka lokaler som 
Hälsans hus avser att nyttja för permanent verksamhet.  
  
Oppositionen påtalar behovet av barnomsorg och refererar till ett 
telefonsamtal med rektor förskola. Mot detta reagerar s+v som hänvisar till 
budgetmaterialet samt den beredning som gjorts och som visar på betydligt 
lägre behov än vad oppositionen påtalar. 
 

- - -forts- - - 
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 KUN § 19  Dnr 11/KUN08 714 
Ansökan om godkännande att bedriva fristående förskola  
 
Socialdemokraterna yrkar på återremiss av ärendet för att erhålla fullständig 
redovisning av det faktiska behovet inom barnomsorgen samt hur 
resursfördelningssystemet fungerar. 
 
Kristdemokraterna, centern, moderaterna och politiskt alternativ ansåg att 
ärendet ska avgöras idag med motiveringen att behovet av barnomsorg är 
stort samt att en långdragen tidsutdräkt ökar den oro som finns hos föräldrar 
och personal. 
 
Nämndsammanträdet ajourneras 16.30-16.45 för överläggningar. 
 
När sammanträdet återupptas vidhåller socialdemokraterna sitt yrkande om 
återremiss medan kristdemokraterna, centern, moderaterna och politiskt 
alternativ yrkar på att Ann-Louise Lyrén, Hälsans hus, ska få öppna en 
fristående förskola för 15 barn under förutsättning att sökanden uppfyller 
kraven samt att Vilhelmina Fria församling får fortsatt godkännande, 
respektive förklaring om fortsatt rätt till bidrag vid byte av huvudman för 
förskolan och fritidshemmet Kefas. Skulle ytterligare barnomsorgsbehov 
finnas yrkar oppositionspartierna på att det löses genom anställande av 
dagbarnvårdare. 
 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att ärendet har 
återremitterats. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-
nämnden: 
 
Ja-röst för bifall till socialdemokraternas yrkande 
Nej-röst för bifall till yrkandet från kristdemokraterna, centern, moderaterna 
och politiskt alternativ. 
 
Verkställd omröstning utfaller med sju (7) ja och fyra (4) nej på det sätt den 
till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
 
 

- - - forts- - - 
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 KUN § 19  Dnr 11/KUN08 714 
Ansökan om godkännande att bedriva fristående förskola  
 
 
KUN 2011-03-15 §19 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  återremittera ärendet  
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inför nästa nämndsammanträde 
redovisa faktiska kösiffror för barnomsorgen samt redovisning över hur 
resursfördelningssystemet fungerar 
 

 
Blank reservation till förmån för eget yttrande lämnas av Jonny Kärkkäinen 
(KD), Göran Hahlin (M), Annika Andersson (C), Maria Lundqvist (PA) 
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Vilhelmina Fria församling 
 
 
 
 
KUN § 20  Dnr 11/KUN020 619 
Ansökan om fortsatt godkännande, respektive förklaring om fortsatt 
rätt till bidrag vid byte av huvudman för förskolan och fritidshemmet 
Kefas. 
 
KUN 2011-03-15: 
Ansökan har inkommit från Vilhelmina Fria församling om fortsatt 
godkännande, respektive förklaring om fortsatt rätt till bidrag vid byte av 
huvudman, vad avser verksamheten vid förskolan och fritidshemmet Kefas. 
 
I samband med ansökan från Vilhelmina Fria församling diskuteras även 
ärendet från Ann-Louise Lyrén, Hälsans hus, om godkännande att bedriva 
fristående förskola, ärende KUN 2011-03-15 §19.  
 
Oppositionen påtalar behovet av barnomsorg och refererar till ett 
telefonsamtal med rektor förskola. Mot detta reagerar s+v som hänvisar till 
budgetmaterialet samt den beredning som gjorts och som visar på betydligt 
lägre behov än vad oppositionen påtalar. 
 
Socialdemokraterna yrkar på återremiss av ärendet för att erhålla fullständig 
redovisning av det faktiska behovet inom barnomsorgen samt hur 
resursfördelningssystemet fungerar. Kristdemokraterna, centern, 
moderaterna och politiskt alternativ ansåg att ärendet ska avgöras idag med 
motiveringen att behovet av barnomsorg är stort samt att en långdragen 
tidsutdräkt ökar den oro som finns hos föräldrar och personal. 
 
Nämndsammanträdet ajourneras 16.30-16.45 för överläggningar. 
 
När sammanträdet återupptas vidhåller socialdemokraterna sitt yrkande om 
återremiss medan kristdemokraterna, centern, moderaterna och politiskt 
alternativ yrkar på att Vilhelmina Fria församling får fortsatt godkännande, 
respektive förklaring om fortsatt rätt till bidrag vid byte av huvudman för 
förskolan och fritidshemmet Kefas samt att Ann-Louise Lyrén, Hälsans hus, 
får öppna en fristående förskola för 15 barn under förutsättning att 
sökanden uppfyller kraven. Skulle ytterligare barnomsorgsbehov finnas 
yrkar oppositionspartierna på att det löses genom anställande av 
dagbarnvårdare. 

- - -forts- - - 
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KUN § 20  Dnr 11/KUN020 619 
Ansökan om fortsatt godkännande, respektive förklaring om fortsatt 
rätt till bidrag vid byte av huvudman för förskolan och fritidshemmet 
Kefas. 
 
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att ärendet har 
återremitterats. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-
nämnden: 
 
Ja-röst för bifall till socialdemokraternas yrkande 
Nej-röst för bifall till yrkandet från kristdemokraterna, centern, moderaterna 
och politiskt alternativ. 
 
Verkställd omröstning utfaller med sju (7) ja och fyra (4) nej på det sätt den 
till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
KUN 2011-03-15 §19 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  återremittera ärendet  
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inför nästa nämndsammanträde 
redovisa faktiska kösiffror för barnomsorgen samt redovisning över hur 
resursfördelningssystemet fungerar 
 

 
Blank reservation till förmån för eget yttrande lämnas av Jonny Kärkkäinen 
(KD), Göran Hahlin (M), Annika Andersson (C), Maria Lundqvist (PA) 
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KUN § 21   Dnr 11/KUN023 049 
Kvarvarande projektmedel 2010 som önskas överfört till 2011 
 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och informationen 
kompletteras av förvaltningsekonom Lena Mikaelsson. 
 
KUN 2011-03-15 §21 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  till kommunstyrelsen överlämna upprättad sammanställning över de 
projektmedel från 2010 som önskas överfört till 2011 
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KUN § 22   Dnr 11/KUN022 041 
Investeringsprojekt 
 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet och förvaltningsekonom 
Lena Mikaelsson lämnar kompletterande information kring den 
sammanställning som upprättats. 
 
KUN 2011-03-15 §22 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  till kommunstyrelsen överlämna upprättat förslag med 
investeringsprojekt 
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KUN § 23    Dnr 11/KUN 021 820 
Avgifter vid uthyrning av fritidsanläggningar och kommunala lokaler 
 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet  
 
KUN 2011-03-08 § 4 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR: 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet för redovisning vid 
KU-nämnden den 15 mars. 
 
- - - - 
 
KUN 2011-03-15 
Ordförande Viveka Abramsson föredrar ärendet. Sekreterare Johnny 
Wahlström informerar om att taxorna uppräknades ifjol och att de gällt från 
2010-07-01 samt kompletterar informationen med det förslag som 
avdelningschef Christer Staaf tagit fram. 
 

 KUN 2011-03-15 §23 
 KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 

 
att  föreslå oförändrade taxor för 2012 
 
att  ändra text vad avser städning så att även sophanteringen åligger 
förhyraren 
 
att  uppdra till avdelningschef Christer Staaf att se över taxorna vad avser 
upplåtandet till kommunens egen verksamhet 
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KUN § 24 
Meddelanden 
 
Meddelas och läggs till handlingarna 
 
  Dok.Id 3201 
1. Registrering av förening, Vilhelmina Fotokolubb, 2010-12-20 
 
  Dnr. 09/KUN93 
2. Kommunfullmäktige, antagande av skolplan 2010, 2010-12-27 
 
  Dok.Id 3249 
3. Namnlista för hjälp att bevara förskolan och fritidshemmet Kefas, 

2011-02-08 
 
 Dok.Id 3292 
4. Polismyndigheten, information om underrättelse, 2011-02-22 
 
 Dok.Id 3291 
5. Skolverket, Statsbidrag för yrkesinriktad gymnasial vuxenutbildning 
 2011-01-31 
 
  Dok.Id 3293 
6. Skolverket, Statsbidrag för utbildning till yrkesförare inom gymnasial 

vuxenutbildning, 2011-01-31 
 
 Dok.Id 3294 
7. Skolverket, Sommarskolor 2011, 2011-03-04 
 
 Dok.Id 3295 
8. Typiskt svenskt, inbjudan gå med i upprop, 2011-03-04 
 
 Dok.Id 3296 
9. Åsele kommun, interkommunal ersättning 2011, 2011-03-04 
 
 
 

 


